



Protokoll 5/2019, § 1 - § 12

Fört vid styrelsemöte torsdagen den 13–14 april kl 10 – 17 samt 10 -13 hos FSF/KSAK på Alviks strand.

Närvarande:

- Anders Jonsson (ordförande)
- Bengt Lindgren (vice ordförande)
- Lennart Andersson (kassör)
- Per Findahl (VO-Elit)
- Per Nilsson (VO-Bredd)
- Jesper Hellström Östling (VO-Bredd)
- Mikael Hansson (redaktör)

- Lars Ekstedt (kansli)

- *Frånvarande:*
- Magnus Bernroth (webbredaktör)

§ 1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2. Val av justeringspersoner att justera protokollet

beslutades

att välja Mikael Hansson till justeringsperson.

§ 3. Föredragningslistan godkändes

beslutades

att godkänna föredragningslistan

§ 4. Föregående protokoll

beslutades

att bordlägga protokoll 2 och 3.

§ 5. Rapporter

a. Kansliet

Lars Ekstedt rapporterade om medlemsläget; runt 3000 medlemmar något sämre än vid föregående år vid samma tid. C:a 200 st. Lisa Fagerström presenterades som hjälper till på kansliet.

b. VO-Bredd

Diskuterades klubbarnas medlems antal samt RC bevis A och B.

beslutades

att VO-bredd kontaktar alla markerade klubbar på listan

c. VO-Elit

Per Findahl rapporterade att Elitgruppen nu är stängd och budgetarna är klara. Samtliga landslag är nu också klara.



d. CIAM

Per Findahl rapporterade från senaste CIAM möte enligt separat bilaga. Nämnas kan

- En damklass kommer att införas
- Bengt Lindgren är alternator
- Vi gör ett nytt försök med Ingemar Larsson medalj nästa år
- I övrigt hänvisas till Pers utmärkta rapport.

beslutades

att båda delegaterna skall närvara på CIAM mötena

e. Modellflygfält

Diskuterades vilken strategi SMFF skall ha när det gäller modellflygfält; nya fält, kompletteringar, höjder etc.

beslutades

att FSF karta över flygsportanläggningar alltid skall användas.

f. Luftrummet

Se §8c

g. Klubbärenden

Listan med anslutna medlemmar i de olika klubbar gicks igenom.

beslutades

att avregistrera följande klubbar efter kontakt

- Aces MFK
- Avesta RC klubb
- MFK Exvolare
- RFK Crash
- Skövde RC- och flygsimulator förening
- Stenstorps MFK
- Stora Mellösa MFK
- Valbo FK

h. MFK Direkt

Ordförande rapporterade att årsmötet är genomfört och att det är 52 medlemmar just nu.

i. Utbildningsansvarig

beslutades

att utse Bengt Lindgren till utbildningsansvarig.

j. Modellflygforbund.se & Svensktmodellflyg.org

Då Webbredaktören inte var närvarande diskuterades bara sidorna i allmänna ordalag.

k. ModellflygNytt

Redaktören meddelade att nr 2 är i princip klart och skall tryckas.

§ 6. Kassörens rapport

Kassören meddelade att första omgången fakturor har skickats ut. Nästa omgång kommer att skickas ut i början av juni.



§ 7. Inkomna skrivelser

Inga skrivelser förelåg

§ 8. Nya frågor

a. Mailadministration

beslutades

att utse Bengt Lindgren till Mail-ansvarig samt kontaktman hos Binerö.

b. Försäkringsfrågor

Diskuterades SMFFs försäkring hos if... och möjligheten att försäkra modellerna

beslutades

att Magnus Bernroth skall kontakta if... igen för några klarlägganden efter samverkan med Bengt Lindgren.

beslutades

att Per Nilsson kontaktar Adevkat för att diskutera sakförsäkring för SMFFs medlemmars luftfartyg.

c. Luftrumskommitté

beslutades

att inrättandet luftrumskommitté med Bengt Lindgren som ansvarig. Bengt blir också kontaktperson med TS, LFV, ACR & Swedavia.

d. E-utbildning, Flygskola

Diskuterades om hur SMFF skulle kunna uppdatera sina utbildningsplaner för A och B behörigheterna. Klubbedarpärmen är tyvärr inte uppdaterad. Behovet är stort och önskvärt är en e-baserad utbildning.

beslutades

att VO-bredd kommer med ett förslag efter sommaren.

e. Värva medlemmar

f. SMFF/RCFF

Diskuterades de olika områdena som SMFF och RCFF samverkar inom.

beslutades

att Anders Jonsson och Bengt Lindgren arbetar vidare med frågan.

g. SM-veckan

2020 Vinter Luleå/Boden

2020 Sommar Halmstad F4C och F4H

2021 Vinter Borås kanske F3P och F3D

2021 Sommar Linköping

2022 vinter Piteå

2022 sommar Umeå

h. Strategi 2025

Diskuterades det förslag som Bengt Lindgren tagit fram.

beslutades

att Bengt Lindgren arbetar vidare med förslaget.



i. GDPR

Diskuterades hur GDPR påverkar SMFF. SMFF har ett register med gamla SWE-nummer, rekordregister, tävlingsresultat samt ett register för stora grabbars märke. Inte riktigt klart om hur de två register omfattas

beslutades

att Bengt Lindgren och Lars Ekstedt tittar närmare på frågan.

beslutades

att informationssida om GDPR skall finnas på SMFFs hemsida.

j. Elitbidrag och Landslagsbidrag

Inget besked har kommit vad gäller landslagsbidraget för 2019 från Flygsportförbundet

k. Ekonomi för film

beslutades

att anslå upp till 5000kr för att fixa texten på några gamla filmer från VM.

l. Drone race gates

Beslutades

att anslå upptill 15000 kr för att inköpa nya pyloner. Det finns ytterligare "sponsorer" till projektet som kostar ca 95000kr.

m. EFMU

beslutades

att utse Bengt Lindgren till delegat till mötet i juni.

n. Nordiskt modellflygmöte

Förra årets värd Finland ställde in mötet.

beslutades

att utse Bengt Lindgren kontaktar Norge eller Danmark som står på tur.

§ 9. Övriga frågor

a. Förbundsmötet

Kan man göra förbundsmötet roligare och intressant?

Måste vi läsa upp hela verksamhetsberättelsen?

Föredrag?

§ 10. Nästa Möte

Måndagen den 27 maj kl. 19.00 på GoToMeeting .

§ 11. Andra viktiga möten

CIAM december i Lausanne.